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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE 
dne 01. 12. 2021, které se konalo on-line 

 

č. 11/2021 

Přítomni: 

 Ing. Olga Vonková, Jiří Čečrle, Aleš Černohous, DiS., MUDr. Petr Havlík, Mgr. Jana Hronová (od cca 

15:30 h), Valerie Machová, Ing. Martin Penc, MBA, Šárka Zimová Dostálová, Bc. Hana Jašurková, 

DiS.  

Omluveni: 

Hosté: 

Mgr. Eva Štolbová, Bc. Šárka Pavlíková, Martin Strnad, Bc. Jana Bohuňková 

Program jednání: 

1. Úvodní část, seznámení s programem  

2. Prezentace - nastavení dotačních programů města - Martin Strnad 

3. Stanovisko komise k „Žádosti o finanční příspěvek org. Středisko pro Centrum terapie autismu“ 

4. Zubní pohotovosti (podnět Jiří Čečrle) 

5. Kauza OSPOD Děčín (podnět Aleš Černohous) 

6. Události za uplynulé období, vývoj a změny předchozích řešených témat: 

- hodnotící kritéria a dotační výzva pro rok 2022 – aktuální stav, metodika, 

- systém dostupného bydlení, 

- zajištění noclehu při mrazech, 

- stěhování K centra, 

- žádost o výměnu bytu, 

- očkování - kapacity pro 3. dávku, 

- zubní pohotovosti, 

- Living for seniors na výstavbu Alzheimer Centra, 

- milostivé léto, 

- energetická krize a potravinová banka. 

7. Různé – nové podněty členů a hostů, diskuze 

8. Závěr (plánování dalších jednání) 

 

1. Úvodní část 

Ing. Vonková, předsedkyně komise, přivítala přítomné představila program jednání, který byl 

odsouhlasen všemi přítomnými členy. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 7 – 0 – 0 

 

2. Prezentace – nastavení dotačních programů města – Martin Strnad 

Na jednání komise byl pozván Martin Strnad (koordinátor agendy Smart City a analytik projektů 

informačních a komunikačních technologií, na MM Děčín), který představil svou prezentaci při 

rozdělování dotací v oblasti sportu. Jedná se o transparentní rozdělení dotací podle 

jednoduchých kritérií, které se v této oblasti hodnotí (počet dětí, trenérů apod.). Představil web 

ve sportovní oblasti. Ten by se z části dal aplikovat i na sociální oblast. Nicméně přidělování 

dotací dle tohoto modelu není možné, protože sociální oblast má mnohem více kritérií. Z diskuse 

dále vyplynulo, že by bylo vhodné na web doplnit k jednotlivým organizacím dotace přidělené 

i z jiných odborů. 
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3. Stanovisko komise k Žádosti o finanční příspěvek organizace Středisko pro Centrum 

terapie a autismu“ 

Komise doporučuje organizaci uplatnit žádost v řádném dotačním řízení. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 7 – 0 – 0  

 

4. Zubní pohotovosti (podnět Jiří Čečrle) 

Pan Čečrle pohovořil o zubní pohotovosti s tím, že slouží pro občany Děčínska, tudíž, že by 

bylo vhodné oslovit okolní obce o spolufinancování této služby a ušetřené peníze použít ke 

zvelebení města.  

Mgr. Štolbová uvedla, že pacientů z okolních obcí je velmi málo.  

Bc. Bohuňková sdělila, že by se mělo změnit povědomí o Děčínu, aby bylo město atraktivní pro 

rodiny s dětmi. Bylo by vhodné řešit nedostatek lékařů obecně.  

MUDr. Havlík doplnil diskusi o skutečnost, že zubařskou pohotovost slouží 2 lékaři častěji 

a ostatní pouze jednou. Bylo konstatováno, že větším problémem, než financování je, že není 

zájem o sloužení pohotovosti lékaři. 

Tuto problematiku je zapotřebí řešit ve dvou rovinách, první z nich je financování a druhou 

je nedostatek zubařů. Bc. Bohuňková doporučuje apel na kraj a vyhotovit dopis na Ministerstvo 

zdravotnictví. Pan Čerčle připraví podklady pro oslovení okolních obcí ke spolufinancování 

zubařské pohotovosti. Případné navýšení zdrojů by mohlo vést také například k rozšíření 

pohotovosti, nebo vyšší finanční motivaci lékařů. 

 

5. Kauza OSPOD Děčín (podnět Aleš Černohous) 

Mgr. Štolbová uvedla, že není vhodné problematiku rozebírat, neboť nejsou známé žádné závěry 

ombudsmana atd. Dále není vhodné probírat detaily případu, neboť se jedná o nezletilé dítě 

a žádné informace není možné poskytovat. 

Dostupné informace ukazují na systémovou chybu, kterou je nutné řešit změnou příslušných 

zákonů. Ing. Vonková zasílala komisi materiál k tomuto bodu, ze kterého nevyplývá chyba 

oddělení sociálně právní ochrany dětí, a který poukazuje na možné systémové řešení ze strany 

nemocnic. 

Bc. Bohuňková upozornila na zásadní problémy v komunikaci s médii k případu. 

Komise vzala informace na vědomí.  

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 7 – 0 – 0  

 

6. Události za uplynulé období, vývoj a změny předchozích řešených témat: 

a) Hodnotící kritéria a dotační výzva pro rok 2022 – aktuální stav, metodika – Ing. 

Vonková jednala s panem Mocem, který přislíbil dokončení formuláře. Bc. Bohuňková má 

metodiku z poloviny hotovou, ale potřebuje jí dokončit s upravenou výzvou. 06. 12. 2021 

má proběhnout metodický seminář k dotacím. Bylo domluveno, že seminář proběhne 

částečně on-line a pro organizace, které nemají možnost dálkového přístupu bude možné 

osobní jednání v zasedací místnosti.  

b) Systém dostupného bydlení – Bc. Bohuňková informovala, že obě pracovní skupiny byly 

zrušeny a přeloženy na leden. 

c) Zajištění noclehu při mrazech – nocleh pro osoby bez domova je zajištěn v organizaci 

Křesťanské společenství Jonáš, z. s., financování zajišťuje Magistrát města Děčín. Záleží na 

skutečnosti, kolik bude mrazivých dnů. P. Malevičová musí stanovit částku na jednu noc. 
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Vznikla potřeba karimatek, na kterých by klienti mohli v noci přespat. Bude vyhlášena 

sbírka na dostupných sociálních kanálech města.  

d) Stěhování K-centra – stále se hledají vhodné prostory. 

e) Žádost o výměnu bytu – sociální byt stále není vyklizen, rodina se údajně odstěhovala, ale 

nevrátila klíče. Do doby soudního vystěhování stejně do bytu nikdo nemůže vstoupit. Více 

informací nemáme.  

f) Kapacity pro 3. dávku – Bc. Pavlíková uvedla, že pracovníci oddělení sociální práce 

a služeb mají velké problémy s registrací na 3. posilující dávku, je velká poptávka s pomocí 

od občanů Děčína. Není možná pomoc pracovníkům MM Děčín, protože ani organizace 

nemají zaměstnance a dobrovolníky, kdo by s registrací pomáhal. Obyvatelé bytů zvláštního 

určení byli očkovány terénním týmem, ten byl však zrušen.  

Uvažuje se opět o zřízení očkovacího centra. 

g) Living for seniors na výstavbu Alzheimer centra – OSV telefonicky zjišťovalo informace 

z AC v Mostě, které nyní přichází s nabídkou výstavby/rekonstrukce takového zařízení. 

Mgr. Štolbová uvedla, že má zítra, v pátek 2. 12. 2021 jednání s odborem rozvoje a bude 

zjištěno, zda neexistuje jiný vhodný pozemek na území Děčína pro výstavbu Alzheimer 

centra.  

h) Milostivé léto – proběhlo jednání všech dotčených organizací, zájem má pouze zlomek lidí, 

klienti nemají finance na jistinu.  

Komise doporučuje, aby se město Děčín připojilo s amnestií pro občany s dluhy u města.  

      Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 8 – 0 – 0 (Mgr. Hronová byla též přítomna) 

i) Energetická krize a potravinová banka – Bc. Bohuňková zpracovala doporučení 

k potravinové bance pro RM, dál se má rozpracovat záměr. Komise tuto informaci bere na 

vědomí a bude se tímto tématem i nadále zabývat. 

 

7. Různé podněty členů, diskuze 

Žádné nové podněty nebyly diskutovány. 

 

8. Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 16:30 h. 

Další jednání je naplánováno na 26. 01. 2022 od 14:00 h.  

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r. 

Předsedkyně komise:  
Ing. Olga Vonková, v. r. 

 


